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Abstract (en)
[origin: WO9308081A1] A device for applying a plurality of labels on a parcel (6) or the like advanced by a conveyor has at least two separate
labelling appliances (2, 3) for automatically applying one label each on the parcel or the like, means for setting the desired positions of the labels on
the parcel or the like and if necessary means for storing the desired positions of the labels on the parcel or the like. Each labelling appliance has a
rotary, flexible labelling arm (15) and is mounted on a suspension and adjusting device (11, 12) so as to swivel around a vertical swivelling axis (13).

Abstract (fr)
Un applicateur d'une pluralité d'étiquettes sur un paquet (6) ou similaire poussé en avant par un convoyeur comprend au moins deux appareils
séparés d'étiquetage (2, 3) qui appliquent automatiquement chacun une étiquette sur le paquet ou similaire, des organes d'ajustement des positions
voulues des étiquettes sur le paquet ou similaire et le cas échéant des organes de mémorisation des positions voulues des étiquettes sur le paquet
ou similaire. Chaque appareil d'étiquetage est pourvu d'un bras souple rotatif d'étiquetage (15) et est monté pivotant autour d'un axe vertical de
pivotement (13) sur un dispositif de suspension et d'ajustement (11, 12).
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